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 ONDERWERP COMMISSIEADVIES/BESLUIT 

1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. 
Hij meldt de afwezigen en geeft aan dat de 
commissieleden Kloppenburg (ChristenUnie), 
Bloeming (PvdA) en Bekius (CDA) ter vervanging 
aanwezig zijn. 
 

2. Vaststelling agenda 

 

Conform 

3. Voortgang Regionale Energie Strategie 
(RES) 
Doel 
Kennis te nemen van de voortgang Regionale 
Energie Strategie (RES) 

Gemeente Dalfsen ligt voor wat betreft de 
energietransitie volgens de CDA fractie goed op 
schema. Er zijn wel enkele aandachtspunten. 
Zoals de voortgang in zoekgebied Dalfsen West. 
De fractie roept het college op om op 
bijeenkomsten voor inwoners duidelijk aan te 
geven waar we als Dalfsen naar toe werken.  
Het CDA vindt de door de provinciale staten 
aangenomen motie Grip op Wind zorgelijk.  
De fractie roept het college op terughoudend te 
zijn richting 2050, de technieken voor opwek en 
transport van energie staan niet stil.  
Op 28 november 2022 is een motie aangenomen 
over de opwek van duurzame energie voor eigen 
en lokaal gebruik. Het college had toegezegd de 
raad elke 4 maanden te informeren, dit is nog niet 
gebeurd. 
 
(vervolg op volgende bladzijde) 



 
3. Voortgang Regionale Energie Strategie 

(RES)  
(vervolg) 
 

D66 is blij dat we op koers liggen. De fractie heeft 
wel zorgen op het gebied van netcongestie.  
 
Ook de VVD fractie heeft zorgen over 
netcongestie. De VVD deelt de zorgen van het 
CDA over de motie Grip op Wind en vindt deze 
zeer ongewenst.  
 
De PvdA is tevreden dat we op koers liggen. De 
fractie heeft wel zorgen over de voortgang van 
andere gemeenten. De fractie roept het college 
dan ook op om in RES-verband het tempo van de 
energietransitie waar mogelijk te bewaken.  
 
Gemeentebelangen is blij te zien dat Dalfsen op 
schema ligt.  
De fractie ziet een actieve werkgroep RSAB en is 
benieuwd in hoeverre de raad hieraan, 
bijvoorbeeld via moties, richting kan geven. 
 
De ChristenUnie vindt het ook fijn om te lezen dat 
Dalfsen op schema ligt. Misschien goed al door te 
kijken naar de opgave voor 2050.  
De fractie doet de suggestie om toe te voegen in 
hoeverre de motie slimme stroom er in zit en in 
welke mate de mogelijkheden uit de energiewet en 
warmtewet zijn meegenomen.  
 
Wethouder Ramerman zegt toe:  
- Schriftelijk terug te komen de locatie van 
elektriciteitsmasten in het zoekgebied.  
- Met portefeuillehouder Schuurman op te nemen 
of de energiewet meegenomen kan worden in de 
uitwerking. 
- Het aandachtspunt mee te nemen dat de 
gemeente Raalte proactief naar de Dalfser 
inwoners optreedt.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel 
afdoende is besproken. 

4. Ontwikkeling lokaal gezamenlijk 
energiebedrijf  
Doel: 
U wordt gevraagd te discussiëren over de 
richting van het college voor een gezamenlijk 
energiebedrijf. 

Volgens de ChristenUnie geeft de notitie globaal 
inzicht in samenwerkingsopties, baten, lasten, 
risico’s etc. en ziet het als een gedeeltelijke 
uitvoering van de motie.  
Urgentie voor energiebedrijf was er in 2018, is niet 
minder geworden.  
De fractie roept de wethouder op om de 
aandachtspunten uit de motie slimme stroom van 
3 november 2022  expliciet mee te nemen in de 
uitwerking van het gezamenlijk energiebedrijf. 
Hierbij vraagt de fractie aandacht voor de 
mogelijkheden uit de nieuwe energiewet en de 
mogelijkheden van regionale samenwerking.  
Mate van governance bepaalt in welke mate je 
actief en risicodragend mee kunt doen. Kijk naar 
voorbeelden waar het al draait.  
V.w.b. richting denkt de fractie aan zoveel mogelijk 
ontwikkelende en mede participerende houding 
met oog voor risico het van een dubbele pet. En 
niet alleen lokaal maar ook samen met andere 
partijen uit de regio.  
(vervolg op volgende bladzijde) 



 
4. Ontwikkeling lokaal gezamenlijk 

energiebedrijf  
(vervolg) 

De VVD had op meer stellingname gehoopt in 
deze fase. De fractie kan zich in de 
uitgangspunten en scenario’s vinden en ziet de 
zorgvuldigheid van het proces ook.  
Grootschalige opwek brengt veel reuring. Met 
behulp van een gemeenschappelijk energiebedrijf 
kunnen we meer grip op ontwikkelingen krijgen. 
De fractie is voorstander van minimaal een 
activerende rol. Maar ook de ontwikkelende en 
participerende rol op ons nemen. Groeimodel ziet 
de fractie ook zitten, of het combineren van rollen. 
De fractie vraagt het college om een tijdschema 
met concrete vervolgstappen om lang wachten te 
voorkomen.  
De raad moet in moties en amendementen 
duidelijker zijn over termijnen en verwachtingen. 
Ook vraag hoe zicht te houden op wat er speelt en 
wat bij elkaar hoort. Als raad zelf verantwoordelijk 
voor. Periodiek op de hoogte door college zou ook 
helpen. 
Minimaal activerende rol. Maar ga voor 
ontwikkelende/participerende rol.  
 
Gemeentebelangen vindt dat de motie voldoende 
is uitgevoerd. Het heeft wel lang geduurd maar de 
fractie heeft begrip dat complexiteit tijd kost. Blij 
met de gezamenlijke notitie. Deze is duidelijk en 
de fractie kan zich er in vinden. De fractie roept de 
wethouder op er op toe te zien dat de gesprekken 
tussen Dorpen voor Morgen en de besturen van 
de dorpen gaan plaatsvinden. Positief dat er go- 
en no-go momenten ingebouwd worden. De fractie 
kijkt uit naar een spoedige oprichting en wordt hier 
graag eind 2023 over geïnformeerd.   
De fractie ziet vooral de 
ontwikkelende/participerende rol voor zich. Kan 
wellicht in opbouw of gefaseerd, afhankelijk van 
het project.  
 
Na vijf jaar dit beperkte richtingsdocument vindt 
D66 teleurstellend. De fractie had richting willen 
horen van college op basis van uitgevoerd 
onderzoek. De tijdsduur, het niet kiezen van 
richting en uitvoeren van de motie maakt dat motie 
van treurnis (middels motie vreemd) overwogen 
wordt. 
Kan op basis van stukken geen opinie geven voor 
richting.   
 
De PvdA is blij dat de motie opgepakt is, hadden 
op meer gehoopt. Urgentie hiervoor is alleen maar 
groter geworden. Dalfsen moet gaan voor de 
ontwikkelende en participerende rol en hiermee 
aan de slag gaan. 
 
(vervolg op volgende bladzijde) 
 
 
 
 
 
 



 
4. Ontwikkeling lokaal gezamenlijk 

energiebedrijf  
(vervolg) 

Het CDA is opzich tevreden met deze notitie die 
door het college en Dorpen van Morgen is 
opgesteld. Kan dienen als basis om samen op te 
trekken. De fractie omarmt vooral dat de lokale 
gemeenschap betrokken kan worden bij 
grootschalige initiateven en van de opbrengsten 
kan profiteren. Bij verdere uitwerking de 
mogelijkheid aanpak energiearmoede graag 
meenemen. De fractie kan instemmen met de 
notitie met als basis de uitgangspunten en ziet 
graag dat college het tempo er in houdt.  
De fractie kan zich vinden in ontwikkelende en 
participerende rol. Maar is heel erg afhankelijk van 
traject. Vinden het vooral van belang dat de 
genoemde uitgangspunten worden gehanteerd.  
 
Wethouder van Leeuwen zegt toe dat er in 
december een keuze wordt voorgelegd aan de 
raad over het gezamenlijk energiebedrijf.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel 
afdoende is besproken. 

5. Actualisatie Beleidsregel Wet Bibob 
Doel:  
U wordt gevraagd uw opinie uit te spreken 
over de:  
- uitbreiding van de werkingssfeer van de Wet 
Bibob gemeente Dalfsen 2023;  
- balans tussen weerbaarheid en 
administratieve lasten;  
- gefaseerde invoering;  
zoals in het voorliggende voorstel 
omschreven. 

Alle fracties kunnen zich vinden in het 
voorgestelde beleid en de uitgangspunten.  
 
Er wordt in het bijzonder aandacht gevraagd voor:   
- Evaluatie na elke fase van invoering van het 
beleid (ChristenUnie). 
- Ruimte en middelen voor scholing van de 
professionals. Met aandacht voor werkdruk zodat 
uitvoering haalbaar is (CDA). 
- Het beleid niet alleen bij aanvragen inzetten 
maar ook aandacht hebben voor handhaving 
(CDA).  
- Dat het principe van proportionaliteit wordt 
toegepast (ChristenUnie, Gemeentebelangen) 
 
Burgemeester van Lente concludeert dat de 
reactie van alle partijen positief is en geeft aan dat 
het college vermoedelijk over zal gaan tot 
vaststelling van deze beleidsregels.  
Zij zegt toe dat de raad geïnformeerd wordt over 
de evaluatie van het Bibobbeleid 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel 
afdoende is besproken. 

6. 25e herziening bestemmingsplan Kernen, 
Poort van Noord, Koesteeg 2A en 4 
Voorstel: 
1. De ‘25e herziening Chw bestemmingsplan 
Kernen gemeente Dalfsen 2016, Koesteeg 
2A4’ vast te stellen.  
2. Geen exploitatieplan vast te stellen. 

Alle fracties kunnen instemmen met de plannen. 
 
ChristenUnie en CDA vragen daarbij wel aandacht 
voor de ontsluiting op de Koesteeg.  
 
Wethouder Uitslag geeft aan dat er op dit moment 
geen alternatief is voor de ontsluiting, maar het 
college zal open ogen houden voor kansen om 
een andere ontsluiting te realiseren.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad van 25 
september wordt geplaatst. 



 
7. 27e herziening bestemmingsplan Kernen, 

Oosteinde 35bc en 48  
Voorstel:  
1. De ‘27e herziening bestemmingsplan 

Kernen gemeente Dalfsen, Oosteinde 
35bc en 48’ gewijzigd vast te stellen.  

2. Geen exploitatieplan vast te stellen. 

Alle fracties zijn akkoord met de plannen.  
 
Gemeentebelangen vraagt nog wel aandacht voor 
het scheppen van juiste verwachtingen over de 
doorlooptijd richting initiatiefnemers.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad van 25 
september wordt geplaatst. 

8. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur. 

 
 
Aldus vastgesteld door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering 

van 2 oktober 2023. 

 
De raadscommissie voornoemd, 
 
 
 
de voorzitter,  de griffier, 
H.A.J. Kleine Koerkamp  G.J.H.T. van Dijk MSc 


